
Zasedání proběhlo 24.10. v učebně č.21 od 11:35 do 12:20

Přítomni: 1PA, 1PB,2SA, 2SB, 3TA, 3TB, 4KA, 4KB, 5QA, 5QB, 6XA,6XB, 7MA,
7MB,8OA, 8OB,1A, 2A, 3A

Nepřítomni: 4A

→ Parlament je usnášeníschopný.

● Představení nové hlavy spgn (+ vysvětlení a navázání na nové stanovy)
- Během představování členů hlavy spgn jsme se odkazovali na stanovy

a vysvětlovali případné nejasnosti.
- V nové hlavě spgn funkci předsedy zastává Tomáš Kratochvíl. Jako

předseda například vede a organizuje zasedání. V nepřítomnosti
předsedy spgn, zastává všechny jeho povinnosti místopředsedkyně
Klaudie Horáková. V čele mediálního výboru stojí Zuzana Berná.
Mediální výbor například spravuje sociální sítě a komunikační kanály
spgn. Ve funkci komunikace s vedením je Eliška Novotná, která bude
zajišťovat předávání oboustranné předávání informací mezi spgn a
vedením školy. Funkci účetního spgn zastává Bartoloměj Boška, který
bude spravovat finance spgn. V čele projektového výboru stojí Jan
Střítežský. Projektový výbor má na starosti plánování veškerých akcí
(např. Majáles).

● Majáles
- Majáles se bude konat 6. května 2023. Odhadovaný konec je zatím

okolo půlnoci. Začátek i konec bude upraven po dohodě s Městem
kapelami apod.

- Mezi návrhy na kapely pro Majáles 2023 se dostali např. Huafi, Mirai,
nebo Xindl-x. V příštích několika týdnech proběhne bližší komunikace
mezi kapelami a spgn.

- Během akce samotné i během příprav bude kladen velký důraz na
spolupráci celého spgn. Zapojení mladších studentů může být
například u úklidu nebo přípravě místa před akcí. Studenti s
potravinářským průkazem a studenti nad 18 let se mohou zapojit
například u stánku s občerstvením. Lze se zapojit i půjčením grilu,
návrhem kapel nebo sponzorů apod.
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● Výběr peněz pro ukrajinskou rodinu
- Spgn již nadále nemusí vybírat a posílat peníze na podporu pro

ukrajinskou rodinu.
- Poslední peníze zástupci tříd pošlou tento měsíc.

● Návrhy akcí/akce spgn ve spolupráci s profesory/zaměstnanci školy
- Tyto akce si vezmou na starost členové projektového výboru. Během

plánování akcí budou aktivně s profesory spolupracovat.
- Vánoční benefiční akce

→ spolupráce s paní profesorkou Bogojavlenskou
- Filmový den

→Návrh, který bude předložen panu profesorovy Machůrkovi
- Automaty na vodu

→domluva s panem školníkem Procházkou. celé jednání se přesouvá
na dobu neurčitou- z důvodu zranění pana školníka

- Vánoční akademie
→prosba paní profesorky Poprové- sehnání kamery pro účel natočení
akademie

● Změna a využití prostorů vestibulu školy
- Hlasovalo se o tom, zda chceme změnit vestibul školy. Konkrétní

návrhy na změny budou znovu procházet hlasováním spgn, následně
to bude jako návrh předloženo vedení školy. Návrhy na změnu by se
měly nést v duchu tiché zóny a zpříjemnění společných prostor.

- Za třídy bylo 13 pro, proti 3 a 3 třídy se hlasování zdrželi.

Za funkce byly 2 pro, 1 proti a 1 funkce se zdržela.

→ Návrh byl odhlasován.
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